

Date: 14 July 2025

Trading Code: ASCO

Subject: Update Pertaining to the Acquisition of Two Very Large Crude Carriers on 30 April 2025

Dear Shareholders and Market Participants,

With reference to the market disclosure announced on 30 April 2025, regarding Asyad Shipping Company SAOG acquisition of two very large crude carriers, the Company would like to inform the market that one of the two vessels was successfully delivered on the morning of Friday July 11th 2025.

The Vessel has been named "Qurayyat", in a gesture that reflects the Company's pride in the national identity and the landmarks of the Sultanate.

The Company intends to proceed with the delivery of the other vessel under the aforementioned acquisition, and the market and shareholders will be informed upon its delivery.

Kind Regards, Asyad shipping Company SAOG

Authrorised Signatory

مع أطيب التحيات، شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع

المخول بالتوقيع

Asyad Shipping Company S.A.O.G

التاريخ: ١٤ يوليو ٢٠٢٥

رمز التداول: ASCO

الموضوع: تحديث بشأن الاستحواذ على ناقلتي نفط الخام في ٣٠ ابريل ٢٠٢٥

الأفاضل المساهمين والمشاركين في السوق،

إشارة الى الإفصاح المعلن عنه للسوق بتاريخ ٣٠ ابريل ٢٠٢٥، والذي أفاد استحواذ شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع على ناقلتين نفط خام بقيمة ٢٠٦ مليون دولار ، تود الشركة أن تعلم السوق باستلام إحدى السفينتين بنجاح صباح يوم الجمعة الموافق ١١ يوليو ٢٠٢٥.

تمت تسمية السفينة باسم "قريات"، في خطوة تعبر عن فخر الشركة بالهوية الوطنية ومعالم السلطنة.

كما تعترم الشركة المضي قدما في استلام السفينة الأخرى ضمن الصفقة المشار إليها أعلاه،و سيتم إعلام السوق و المساهمين عند إستلامها.

